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Гр.  Поморие, 09.08.2024 г. 

 
 
Днес, 09.08.2024 г. в сградата на ОМСК Циклон Поморие в 18:00 часа се проведе редовно присъствено 

заседание на Управителния съвет на Българска Федерация по Ветроходство в състав: 
 
 
1. Росен Марангозов – Председател 
2. Георги Боев 
3. Никола Александров 
4. Никола Александров, пълномощник на Иван Костадинов 
5. Кирил Жеглев 
6. Валентин Николов  
7. Стоян Тузлуков 
8. Стефан Стефанов 
 
Председателят на Управителния съвет отчете, че поканата за настоящото заседание е връчена на всички 

членове, поради което същото е редовно свикано. 
Като гости на заседанието присъстваха: Любена Начева, Пламен Урумов, Д-р Куртев, Пламен Димитров. 
След като се установи наличието на необходимия кворум, Председателят откри заседанието при 

следния обявен дневен ред: 
 

1. Приемане на протокола от предходното заседание на УС. 
2. Молби и жалби на клубове. 
3. Шестмесечен съдържателен отчет на БФВ за ММС. 
4. Актуализиране на Правилника на Българска Федерация по Ветроходство 
за      картотекиране на състезатели. 
9. Разни.  
 

Росен Марангозов – Председател: Добре дошли на всички.  
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА от дневния ред:  
Росен Марангозов – Председател: Всички сте запознати с Протокола от предишното заседание. Изпратен 

Ви беше за съгласуване и беше публикуван. Ако някой има коментари или въпроси. 
 
 Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка първа от дневния ред  

УС РЕШИ:   
„ че приема Протокол № 11 от Заседание на УС .” 
 
ПО ТОЧКА ВТОРА от дневния ред:  
По т. 2.1: 
Росен Марангозов – Председател: Колеги, имаме постъпили молби от два клуба за членство в БФВ – 

Морски Клуб Каварна и Ветроходен Клуб Порт Бургас. Да разгледаме кандидатурите по реда на тяхното 
постъпване. От Морски Клуб Каварна документите са Ви предоставени. Имат представител на клуба днес тук – 
Пламен Урумов, на който давам думата да представи клуба. 



Пламен Урумов – Учредихме този клуб съвсем скоро. Основната дейност е ветроходство. Тя беше 
прекъсната последните 30 години в Каварна. За начало ще  започнем с клас Оптимист. Влезли сме в преговори с 
Общината за място.Имаме деца желаещи. За зимата като начало предвиждаме проведждане на занятия по 
морско дело и ветроходство. 

Росен Марангозов – Председател: Аз мога да добавя, че както бяхме обявили направихме презентации  
на нашата дейност в училищата в Каварна. Направихме подготвителни кампове, над 27 деца  се запознаха с 
теория и практика. 

Стоян Тузлуков – Имате ли база, треньор? 
Росен Марангозов – Председател: За базата се чака отговор и се водят преговори. 
Никола Александров – База и треньор ще трябват, за да се лицензира клуба  в ММС. 
Валентин Николов – Аз искам да Ви поздравя. Чудесно и хубаво е да се развива клас Оптимист. Това е 

най-важното. Д-р Куртев също искам да Ви поздравя. 
Росен Марангозов – Председател: Д-р Куртев също участва в презентациите в училищата. 
Д-р Куртев – Дълги години бях инструктор по ветроходство и съдия. Сега се опитвам да помогна. 
 
Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка две едно от дневния ред  

УС РЕШИ:   
„ че приема МК Каварна за член на Българска Федерация по Ветроходство.” 
 
Росен Марангозов – Председател: Искам да Ви поздравя. Добре дошли в БФВ. 
 
По т. 2.2: 
Росен Марангозов – Председател: Колеги постъпила е кандидатура и от ВК Порт Бургас. Давам думата на 

техния представител. 
Пламен Димитров – По подобие също отскоро вписахме клуба скоро. Базата е в кв. Крайморие на Бургас. 

Водим преговори с Общината. Имаме желание да провеждаме летни училища, да изпълняваме различни проекти 
с Общината, да провеждаме летни обучения. Преговаряме и за треньор с клас Оптимист, имаме и материална 
база. 

Кирил Жеглев – Няма нищо по-хубаво от клас Оптимист и децата състезатели. 
Никола Александров – Аз не попитах и колегите от Каварна, в каква полза е регистриран клубът? 
Пламен Димитров – В Обществена. 
 
Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка две две от дневния ред  

УС РЕШИ:   
„ че приема ВК Порт Бургас за член на Българска Федерация по Ветроходство.” 
 
Росен Марангозов – Председател: Искам да Ви поздравя. Добре дошли в БФВ. 
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА от дневния ред:  
Росен Марангозов – Председател: Колеги представен Ви е Шестмесечния съдържателен отчет, който 

трябва да бъде входиран в ММС. Въпроси, коментари? Имахме много участия от МСК в ИЛКА 4, ИЛКА 6. Не искам 
да коментирам участието в Аржентина ,където постигнахме влизане в златната група и достъп до Олимпийска 
квота за съжаление знаете какво се случи . Само искам да отбележа ,че БФВ  няма  направени разходи по това  
състезание !  За останалите  състезания резулати  имаме, спрямо подготовката и състоянието на състезателите. 

Никола Александров – Хубаво е за в бъдеще да се направи оценка на класиранията. От кое до кое място 
не е задоволително. За бъдеще време е добре да се редуцират съставите. Не е редно с големи отбори да се 
участва, с не добро класиране. Трябва да се наблегне в подобряване на качеството на състезателите и 
подобряване на резултатите. Това ще даде стимул на състезателите да са по-напред в ранглистите. Не виждам 
успеваемост от участията с големи състави. Да се опитаме да убедим ММС да приеме и близки състезания, не 
само ЕП и СП. 

Валентин Николов – Напълно подкрепям Г-н Александров. 



Росен Марангозов – Председател: Водим преговори и за базите с ММС, засега има напредък от тяхна 
страна. Ще продължаваме. 
 

Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка трета от дневния ред  

УС РЕШИ:   
„ че приема Шестмесечния Съдържателен Отчет на Българска Федерация по Ветроходство, който 

трябва да бъде входиран в ММС.” 
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА от дневния ред:  
Росен Марангозов – Председател: Колеги, имаме точка за актуализация на Правилника за картотекиране 

и трансфер на състезатели. Има проект за решение, който Ви го прочитам. 
Стоян Тузлуков – Обясни с две думи за какво става въпрос. 
Росен Марангозов – Председател: Правилникът не е актуализиран от 2015 година. След 2022 г. има 

директива на ЕС, според която Украйна се води присъединен член на ЕС. Всички състезатели от Украйна се 
картотекират спрямо нея. Това нещо трябва да бъде записано. Просто се добавя и страната Украйна. 

Валентин Николов – Всяка една Федерация решава условията за картотекиране , това е записано и в 
Закона за спорта и в самия Ни правилник за картотекиране. Самите федерации решават какви да са им 
правилата. Този въпрос мисля ,че го бяхме коментирали още с молбата за WS или Euroilca не помня , веднага 
след започване на войната  и тяхното писмо за помощ на украински състезатели в България ,мисля ,че на ИЛКА 
на което първи реагирахме и предоставихме помощ. 

Кирил Жеглев – Какво правим като свърши войната? 
Никола Александров – Може да отпадне , сигурно ще има нови Държавни директиви по въпроса. 
 

 
Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    

 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка четвърта от дневния 

ред  УС РЕШИ:   
„ че се приема следното, съгл. Правилника за картотекиране и трансфер на състезатели: 

Съгласно чл.28 (1) т. 3 и т.4, чл.67 (1), чл.68(2)  и чл.69 (2)  от ЗФВС,  УС на БФВ  потвърждава  правото на 
картотекиране на деца и състезатели от Украйна  съгласно Директивите  на Европейската комисия,  
Препоръките на Световната ветроходна организация WS и правата, които дава българското 
законодателство относно статута "временна закрила" 
 
УС  на БФВ  потвърждава законосъобразността и правомерността на всички действия на Изпълнителния 
Директор при картотекиране на украински граждани до този момент.  
 
Правилникът се актуализира както следва: 
2.1. Право да бъдат картотекирани имат лица, които са български граждани, граждани на държави – членки 
на Европейския съюз , на страните по Споразумението за Европейското икономическо пространство 
, Асоциирани членове на ЕС и Украйна или на Конфедерация Швейцария или чужди граждани, на които е 
разрешено дългосрочно пребиваване в Република България  и Директивата  за временна закрила .  
3.1. Право да бъдат картотекирани имат лица, които са български граждани, граждани на държави – членки 
на Европейския съюз , на страните по Споразумението за Европейското икономическо пространство 
,  Асоциирани членове на ЕС и Украйна или на Конфедерация Швейцария или чужди граждани, на които е 
разрешено дългосрочно пребиваване в Република България  и  Директивата  за временна закрила .  
5.4. Този правилник е приет от УС на БФВ на 09.08.2024  година.  

 
 
ПО ТОЧКА ПЕТА от дневния ред:  
Росен Марангозов – Председател: Колеги, неприсъствено приехме актуализиран Правилник за 

провеждане на регати по килово ветроходство. Добре е да го гласуваме и тук присъствено. Той е публикуван вече. 
Никола Александров – Има ли постъпили възражения? 



Любена Начева- До момента не съм получила такива. 
Стефан Стефанов – Няма големи промени. Отпада Българска Хендикапна система. За Мелджес 24 отпада 

отиването от горния в долния клас. 
Никола Александров – Нека Мерителната комисия и Комисията по Килово Ветроходство да ги разгледат 

тези неща. Те имат самостоятелност. 
 

Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 

Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка пета от дневния ред  
УС РЕШИ:   

„ че приема актуализирания Правилник за провеждане на регати по Килово Ветроходство.” 
 
Стефан Стефанов – Другият проблем е с администрирането на ORC. Изпратих мейл на Г-н Братоев, 

относно това дали е акредитиран като представител на ORC. Отговор няма. В ORC има само като представител 
за България Светлин Караджов - мерител. Него го няма. За да си направим сертификат извикахме гръцки 
мерител. Гърците ни обясниха, че тяхната Федерация се занимава с това. Братоев го няма като представител. 
Предложението е да подадем документи към ORC за представителство от БФВ. БФВ да вземе правата за 
България. 

Росен Марангозов – Председател: Взеха се решения на заседанието на Киловата Комисия в Балчик. 
Направиха се промени. Ти си попитал дали се представлява от някой? 

Стефан Стефанов – Само  Светлин Караджов е вписан като мерител. . 
Росен Марангозов – Председател: Трябва да предложим един човек, който да ни представлява. Ние 

доколкото разбирам сме нелегитимни. Г-н Михаил Митев е съгласен да бъде предложен за представител на ORC 
за България. 

Стефан Стефанов – Плащат се парите по една сметка за сертификатите. 
Георги Боев – Няма да стане за тази година. 
Никола Александров – Трябва да се вземе решение. 
Стефан Стефанов – Няма да стане тази година. Трябва да се реши Петерсоните дали ще плащат обмер? 

Откъде на къде няма да плащат само те? 
 

Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    
 

Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка пета от дневния ред  
УС РЕШИ:   

„ че приема  БФВ да представлява страна в системата ORC, като да поиска това официално от 
институциите на ORC, както и да подпише съответния договор аналогично на другите страни от 
Европа.  След получаване на правата да определи лицата и реда по който ще се прилага системата 
в близко сътрудничество със шкиперите на яхти , така както това е направено и в другата система 
IRC. По този  начин ще се установи еднакъв стандарт за управление на хендикапните системи в 
киловото ветроходство. Приема се и предложението Г-н Михаил Митев да бъде номинирам за 
представител на ORC за България” 

 
 Георги Боев – Има проблеми. Трябва да се промени организацията на етапите в регатите по килово 

ветроходство, за да не се решават резулатите още от първия етап с бързите лодки. Нека да предложим на 
организаторите да провеждат повече гонки. Да има възможност за повече етапи и гонки. 

Валентин Николов – Това трябва да бъде предложено към Киловата комисия, да отправи препоръка към 
организаторите. 

Георги Боев – Нека се приеме като решение. 
Росен Марангозов – Председател: Нека се намали коефициентът на 1.5 и ще имат шанс. 
Георги Боев – Това също. 
Валентин Николов – Не можем да накараме организаторите. Може само да препоръчаме. 
Кирил Жеглев – Да дадем мандатност на Киловата Комисия да даде предложение към УС. 
 

Резултат: „ЗА” – 8, ПРОТИВ – НЯМА, ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – НЯМА    



 
Росен Марангозов – Председател: В резултат на проведеното гласуване по точка пета от дневния ред  

УС РЕШИ:   
„ че приема предложението да се даде мандатност на Киловата комисия да направи предложение 

за решение от УС.” 
 
 
 

Поради изчерпване на дневния ред  заседанието се закри в 19:00 ч.  
 

 
 

                                           ПРЕДСЕДАТЕЛ:                  1. ..................................... 
                             (Росен Марангозов) 
 
   ИЗПЪЛНИТЕЛЕН ДИРЕКТОР И СЕКРЕТАР-ПРОТОКОЛЧИК:     

   2. ...................................... 
                             (Любена Начева) 
 
 
 
 
  
  


